
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 5 de juny de 2018  
Inici:  21h 
Fi: 22 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari  
 
Assistents: 
 
Presidenta :   M. Helena Lagarda Planas 
 
Vicepresidenta : Anaïs Medina Terradas  particular  

 Joaquim Pagès Oliver  particular 
 Anna Oliver Torrent  particular 
 Dídac Heredia Heredia   particular 
 Manuel Valle Corrales  particular 
 Lluís Prat Pineda  CE La Batllòria 
 Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
 Joan Ridorsa Juhé   “ “ 
 

Secretària:  Àngels Berenguer Puig 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de la presidenta 
3. Informació de les comissions 
4. Torn obert de paraula 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21h. 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
de la sessió anterior i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

 
2. Informació de la presidenta 

La Sra. presidenta comenta que ja s'ha tramitat la petició de posar nom de "Parc de l'1 
d'Octubre" al parc situat entre els carrers de Les Escoles, Tordera i Lluís Companys de La 
Batllòria. Es portarà a aprovació a la sessió plenària del 26 de juliol. 

Tot seguit, informa que enguany la Flama del Canigó també arriba a La Batllòria. Ho farà pel 
camí Ral de la mà dels geganters de Sant Celoni. Aquí l'esperaran la Colla de geganters de La 
Batllòria i la portaran fins la plaça on es llegirà un manifest. Seguidament, aniran fins la Pedra 
de la Pau on s'encendrà la teia que romandrà encesa durant tota la Revetlla.  



 

 

Fet aquest acte, la Flama continuarà el seu camí fins Sant Celoni de la mà dels Masaai.  

Seguint amb les informacions relatives a actes festius, cal tenir en compte que el dia 7 de juliol 
es farà la inauguració de la ruta de la Tourdera. El tram de Sant Celoni s'inicia a La Batllòria i 
es pot fer caminant fins el Pont trencat on es reuneixen la resta de municipis per fer la festa 
d'inauguració. 

El dia 15 de juny es fa la festa de cloenda del Tocabosc, el projecte que han dut a terme els 
escolars durant el curs. Es farà una presentació en què es projectarà i es pintarà un mural, i els 
alumnes explicaran el treball fet. Després hi haurà berenar per a tothom.   

La presidenta també explica que es va fer una reunió amb les entitats per parlar dels usos de 
l'Aulari i es va fer una nova redistribució dels espais. 

 
3. Informació de les comissions 
 
El Sr. Pagès explica que el dia 14 de juliol es fa la festa "Holy colours" organitzada per la 
Batcolla. També hi haurà una gimcana aquàtica i activitats diverses.  
 
També s'està preparant la 1a caminada de nit a La Batllòria, organitzada per la Colla 
gegantera, que està prevista pel dia 28 de juliol, a les 21:30h. 
 
La Sra. presidenta comenta que demà hi ha prevista una reunió entre l'alcalde, el Sr. Jovellar, 
el Sr. Comajuan i ella mateixa per parlar del tema carril bici. Us mantindrem informats -diu-. 
 
També comenta que ja van venir els tècnics de l'Ajuntament a fer els mesuraments al Parc del 
Camí Ral per tal d'iniciar el projecte. Mirarem d'aconseguir nous gronxadors i també els aparells 
de gimnàstica per la gent gran, tot i que cal buscar on ubicar-los. Cal valorar amb Esports quin 
és el millor espai per instal·lar-los. 
 
4. Torn obert de paraula 
 
La Sra. Medina pregunta si seria possible un aparcament per autocaravanes a La Batllòria. 
 
La Sra. presidenta respon que ja s'ha prevista a Sant Celoni, tot i que no és fàcil. 
 
La Sra. Oliver comenta que la gent es queixa de les fonts del poble. La del parc no raja. 
 
El Sr. Pagès proposa que se n'instal·li una al Parc del Camí Ral. 
 
La Sra. Oliver intervé novament per explicar que el grup de la CUP ha estat fent un estudi 
sobre La Batllòria. Es farà un acte de presentació del treball fet i ens demanen les adreces de 
contacte per tal de poder convidar als membres del Consell de Poble. Hi ha una part de la 
història de La Batllòria -diu- que no es coneix. Falta senyalitzar molts espais, posar plaques... 
 
El Sr. Valle pregunta com està l'estudi de soroll de la C35. 
 



 

 

Abans de cloure la sessió, la Sra. presidenta comenta que cal acordar el dia per poder fer la 
plantada de flors a la Pedra de la Pau. Es compraran amb la partida del Consell de Poble i les 
plantarem en una activitat conjunta -diu-. 
 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


